

Circular 6: Caution on Emails and Phone Calls of Questionable/ Unclear Origins

The Hong Kong Trade Development Council (HKTDC) would like to remind all applicants to be cautious of any emails of questionable/unclear origins for their participation in the HKTDC Fairs. To protect your own interests, you are reminded to always exercise due diligence. If applicants would like to verify any phone calls, e-mails purporting to be initiated by or related to HKTDC, please feel free to contact our fair representatives directly.

Should you have any questions, please feel free to contact us HKTDC customer service hotline: (852) 1830-668

	Contact	Tel	Fax	E-mail
Food Expo (Public Hall)	Mr Lee Ka Wing	(852) 2240 4470	(852) 3543 8729	kw.lee@hktdc.org
Food Expo (Gourmet Zone)	Mr Wesley Tang	(852) 2240 4314	(852) 2169 9160	wesley.ty.tang@hktdc.org
Food Expo (Trade Zone)	Ms Davina Chung	(852) 2240 4372	(852) 3915 1429	davina.mh.chung@hktdc.org
Tea Fair	Mr Harry Lam	(852) 2240 4077	(852) 3746 6723	harry.sh.lam@hktdc.org

Hong Kong Trade Development Council

通告 6: 請小心處理來歷不明的電子郵件或電話

香港貿易發展局(貿發局)在此提醒所有參展商應加倍小心來歷不明的人士或機構發出的可疑電郵或電話。為保障貴公司利益，請務必謹慎處理，參展商如需核實任何以本局名義撥出的電話或發出的電郵，請直接與本局職員聯絡。

如有任何疑問，歡迎聯絡本局查詢香港貿易發展局熱線: (852) 1830-668

	姓名	電話	傳真	電郵
美食博覽公眾館	李家榮先生	(852) 2240 4470	(852) 3543 8729	kw.lee@hktdc.org
美食博覽尊貴美食區	鄧浚彥先生	(852) 2240 4314	(852) 2169 9160	wesley.ty.tang@hktdc.org
美食博覽貿易區	鍾旻熹小姐	(852) 2240 4372	(852) 3915 1429	davina.mh.chung@hktdc.org
茶展	林少康先生	(852) 2240 4077	(852) 3746 6723	harry.sh.lam@hktdc.org

香港貿易發展局